
گذاری   آرمان ملی: در حالی که در ماه های گذشته بحث وا
ح شده روز گذشته وزیر کار از مشخص نبودن  سرخابی ها مطر

تصمیم دولت خبر داد. 
   اطلاعات 

گذاری بلوک ۵۱ درصدی استقلال و  وزارت اقتصاد درباره وا
گذاری این دو باشگاه با تمام  پرسپولیس اعلام کرد: فرایند وا
ملاحظات درباره اهلیت سنجی، توسعه و درآمدزایی این دو 
بنگاه در حال انجام است. مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی 
وزارت امور اقتصادی با انتشار مطلبی اعلام کرد: سال ۱۴۰۰ 
فرآیند آماده سازی دو باشگاه برای بورسی شدن در یک ستاد 
مرکزی با نمایندگانی از همه مجموعه های مرتبط به صورت 
شبانه روزی انجام شد که با مشارکت مردم در افزایش سرمایه 
گذاری حدود ۱۰ درصد سهام آنها، مسیر خصوصی سازی  و وا
این دو شرکت آغاز و منابع آن در اختیار دو باشگاه قرار گرفت و 
کمیته ای با عنوان کمیته مصارف متشکل از رئیس کل سازمان 
خصوصی سازی، معاون وزیر ورزش و مدیرعامل هر باشگاه، 
تشکیل شد و چارچوب هزینه کرد این منابع را تعیین کرد. البته 
سازمان خصوصی از تخلف باشگاه استقلال در رعایت این 
چارچوب خبر داده بود، سال گذشته اعلام شد که در گام بعدی 
به منظور تحقق حکمرانی شرکتی مطلوب در این دو باشگاه، 
پیگیری تحقق درآمد پایدار این دو باشگاه از محل پخش 
تلویزیونی با همکاری نمایندگان مجلس، سازمان صداوسیما، 
وزارت ورزش، فدراسیون فوتبال، سازمان لیگ و نمایندگان 
باشگاه ها اقدام خواهد کرد. در دی ماه سال گذشته در هیأت 
گذاری بررسی شرکت های »فرهنگی ورزشی استقلال« و  وا
ح  »فرهنگی ورزشی پرسپولیس« از طریق بازار سرمایه مطر
و موضوع که ۵۱ درصد از سهام استقلال و ۵۱ درصد از سهام 
پرسپولیس به تشخیص سازمان خصوصی سازی )اینکه به 
صورت سه ۱۷ درصد همزمان عرضه شود یا یک ۵۱ درصد به 
صورت یکجا عرضه شود(، مصوب شد و این اختیار به سازمان 
خصوصی سازی داده شد که در ۱۰ روز بعد از آن مصوبه به این 
جمع بندی برسند که کدام یک از این دو حالت را استفاده 
گذاری حصه نقدی ۳۰ درصد است،  کنیم. به طور معمول در وا
اما استثنائابرای دو باشگاه استقلال و پرسپولیس، برای اینکه 
رقابت جذابیت داشته باشد حصه نقدی ۲۰ درصد در نظر گرفته 
شده است. یکی از مهم ترین مشکلات این دو باشگاه که سبب 
شد مجوز حرفه ای این دو باشگاه صادر نشود و پرسپولیس 
و استقلال از لیگ قهرمانان آسیا در سال ۲۰۲۲ حذف شوند، 
مالکیت مشترک این دو باشگاه و البته دولتی بودن آنها است. 
بر اساس قوانین، هیچ شخص حقیقی و حقوقی نمی تواند در 
یک تورنمنت، مالکیت دو باشگاه را در اختیار داشته باشد تا 
شائبه هرگونه تبانی از بین برود. بر این اساس، قرار بود مزایده 
بلوک های ۵۱ درصدی سهام دو باشگاه پرسپولیس و استقلال 

به ترتیب در روزهای ۷ و ۱۰ اسفند امسال انجام شود. 
گذاری ۵۱ درصدی سهام دو باشگاه اینگونه به  شرایط وا
تصویب رسیده بود که قیمت ۵۱ درصد از سهام استقلال ۲ هزار و 
۸۳۶ میلیارد تومان و قیمت ۵۱ درصد از سهام پرسپولیس ۲ هزار 

و ۷۳۶ میلیارد تومان بود، طبق تصمیم قبلی، خریدار باید ۲۰ 
درصد قیمت را حدود ۲۰ روز کاری بعد از تاریخ معامله به شرکت 
سپرده گذاری مرکزی پرداخت می کرد. مدت اقساط شش سال 
و فاصله اقساط نیز شش ماهه در نظر گرفته شده بود. بار دیگر 
گذاری مقرر کرد مزایده دوم بلوک ۵۱ درصدی  هیأت عالی وا
باشگاه های استقلال و پرسپولیس با شرایط آسان تر از مزایده 
اول انجام شود. سازمان خصوصی سازی در نظر دارد به استناد 
اجرای سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی، مصوبه هیأت 
گذاری  گذاری و سایر قوانین و مقررات مربوطه، سهام قابل وا وا
در دو مؤسسه فرهنگی ورزشی استقلال و پرسپولیس را با رعایت 
دستورالعمل اجرایی روش انتخاب مشتریان راهبردی و احراز و 
گذاری ها و از طریق فرابورس عرضه  پایش اهلیت مدیریتی در وا
گذار نماید. بر اساس تعداد ۵ میلیارد و ۵۰۳ میلیون و ۴۸۶  و وا
هزار و ۵۰۰ سهم معادل ۵۱ درصد از کل سهام مؤسسه فرهنگی 
ورزشی استقلال ایران به قیمت تابلو فرابورس در روز عرضه 
)معادل قیمت پایانی روز قبل از عرضه( به اضافه ۱۱۰ درصد به 
شرط آنکه از مبلغ ۳. ۳۶۲ ریال کمتر نباشد به ارزش کل ۱۸ هزار 
و ۵۰۲ میلیارد و ۷۲۱ میلیون و ۶۱۳ هزار ریال مطابق اطلاعیه 
عرضه فرابورس روانه میز فروش این بازار می شود. همچنین 
تعداد ۵ میلیارد و ۳۶۲ میلیون و ۶۵۷ هزار و ۶۵۰ سهم معادل 
۵۱ درصد از کل سهام مؤسسه فرهنگی ورزشی پرسپولیس به 
قیمت تابلو فرابورس در روز عرضه معادل قیمت پایانی روز قبل 
از عرضه به اضافه ۱۱۰ درصد به شرط آنکه از مبلغ ۳. ۹۴۶ ریال 
کمتر نباشد به ارزش کل ۲۱ هزار و ۱۶۱ میلیارد و ۴۷ میلیون و 
۸۶ هزار و ۹۰۰ ریال مطابق اطلاعیه عرضه فرابورس روانه میز 
فروش این بازار می شود. شرایط تسویه ثمن معامله برای هر 
دو شرکت به صورت پرداخت ۱۰ درصد حصه نقدی در مهلت 
خ  ۲۰ روز کاری و اقساط شش ساله به فاصله شش ماه با نر

سود فروش اقساطی ۲۳ درصدی است. در بخشی از شرایط 
معامله آمده است؛ خریدار موظف است در برنامه تقدیمی 
خود برای اداره و توسعه بنگاه، این محورها را هدف گذاری 
کند: پیش بینی منابع درآمدی جدید و پایدار و افزایش درآمد 
از محل منابع فعلی، مدیریت هزینه و راهبرد جذب بازیکنان 
و کادر فنی، کاهش بدهی های معوق، خروج از زیان انباشته و 
سودآوری پایدار شرکت، برنامه تقویت و توسعه تیم های پایه و 
کسب درآمد از این محل به هدف گذاری جایگاه و رتبه تیم در 
بین باشگاه های ایران و آسیا. این برنامه که باید شامل اهداف 
کمی و در دوره های یک ساله باشد جز تعهدات خریدار بوده و به 
طور منظم مورد پایش قرار خواهد گرفت. در صورت عدم ایفای 
تعهدات این بند، سازمان خصوصی سازی حق فسخ قرارداد 

گذاری را خواهد داشت.  وا
   لغو 

گهی اعلام  در حالی که سازمان خصوصی سازی با انتشار آ
کرده بود قصد دارد بلوک  ۵۱ درصدی دو باشگاه استقلال و 
گذار کند، فرابورس ایران با  پرسپولیس را در روز ۱۲ دیماه وا
صدور اطلاعیه ای اعلام کرد به دلیل نبود متقاضی، این عرضه 

انجام نمی شود. 
   نظر وزیر کار 

گذاری  وا به  نسبت  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
کنش نشان داد. سید صولت مرتضوی  سرخابی های تهران وا
در حاشیه جلسه دیروز هیات دولت، در خصوص اینکه گفته 
می شود مالکیت باشگاه پرسپولیس به شستا و باشگاه استقلال 
گذار می شود، اظهار داشت: هنوز  به هلدینگ خلیج فارس وا
گر تصمیمی گرفته شود اطلاع  تصمیم خاصی گرفته نشده است. ا
می دهیم. وزیر کار درمورد اینکه با این حساب از این موضوع 

کنون تصمیمی اتخاذ نشده است.  اطلاع دارد، گفت: تا
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 ! گذاری سرخابی ها؛ شاید روزگاری دیگر وا

بودجه گرفتن در ورزش زنان 
 کفش آهنی می خواهد!

الهه عرب عامری در حاشیه مراسم تجلیل از 
زنان تاثیرگذار در ورزش در پاسخ به این پرسش 
که فوتبال زنان همانند مردان مورد حمایت قرار 
کید کرد: درست است گفته  ؟ تا می گیرد یا خیر
می شود بودجه به خانم ها و مردان داده می شود 
اما یک کفش آهنی می خواهد که دنبال بودجه 
بانوان بروند. آقای کفاشیان به جایگاه و اهمیت 
زنان بیشتر اشراف داشت. شاید آقای تاج هم الان 
همین طور باشد اما به لحاظ بودجه دستش بسته 
باشد. باید در بخش بانوان خیلی تلاش شود. 
من یک سال مسئولیت داشتم و تمام مسئولان 
باشگاه ها و مربیان در یک مراسمی دعوت شدند، 
آنجا در مورد فوتبال بانوان صحبت کردم حالا 
اینکه با چه شرایطی توانستم صحبت کنم بماند 
که بودجه  کردند  اما همانجا شش تیم اعلام 
برای بانوان می گذارند و این اتفاق افتاد اما تداوم 
نداشت. او افزود: پس از اینکه من از فدراسیون 
آمدم دیگر پیگیر نشدند و کسی را می خواهد که 
پیگیر این مسأله باشد و به خاطر پیگیری این 
مطالبات به این فکر نکند که جایگاهش را از دست 
می دهد. ان شاءا... فدراسیون فوتبال این مسئله 
را دنبال کند. نایب رئیس اسبق فدراسیون فوتبال 
در مورد حضور زنان در ورزشگاه ها گفت: وقتی 
خانم ها در ورزشگاه ها هستند، ورزشکاران به گونه 
دیگری در زمین انگیزه پیدا می کنند. من به عنوان 
یک دانشگاهی قاطعانه می گویم هر کجا که زنان به 
عنوان همسر، مادر یا خواهر حضور داشته باشند، 
باعث ایجاد انگیزه می شود و نمی توان این مسأله 

را کتمان کرد. 

ویژه

گفتوگو

تاثیر  تحت  گواردیولا  پپ  خبری  نشست 
گرد  سوالاتی درباره آینده خودش و همچنین شا

سابقش یعنی ژاوی روی نیمکت بارسلونا بود. 
کر با نشریه سان؟    مصاحبه کایل وا

قطعا او کاپیتان منچسترسیتی باقی می ماند. 
چون این تصمیم تیم است و نه فقط از سوی 
من... من از او و خانواده اش حمایت می کنم. 

من در مورد مسائل شخصی صحبت نمی کنم. 
   جدایی ژاوی از بارسلونا؟

طبق تجربه ام باید بگویم که نمی توانیم فشار 
لیگ برتر انگلیس را با اسپانیا مقایسه کنیم. 
آنجا ۱۰۰۰ برابر سخت تر از لیگ انگلیس است. ۶ 
کنفرانس مطبوعاتی در هفته، تعداد زیادی بازی. 
فشاری که در بارسلونا احساس می کنید با هیچ 

جای دیگری قابل مقایسه نیست. 
   احتمال جدایی از منچسترسیتی؟

یک  که  چیزهایی  تمام  من  گفتم،  بارها 
سرمربی می تواند آرزویش را داشته باشد در 
منچسترسیتی دارم. باشگاه از من حمایت 
می کند، بازیکنان از من حمایت می کنند، ما 
فضای خوبی داریم. هنوز در سیتی احساس 
خوبی دارم و یک روز بالاخره تمام خواهد شد، 

اما فعلابه آن فکر نمی کنم. 

گواردیولا: 
 ژاوی حق دارد 

استعفا بدهد!

یاری: تضامین تیم ها را بالاتر  
برده ایم

تسنیم: رئیس سازمان لیگ کشتی می گوید 
تدبیر آنها برای جلوگیری از عدم پرداخت حق و 
حقوق کشتی گیران در پایان لیگ برتر، بالا بردن 
تضامین تیم هاست. حمید یاری درخصوص 
اینکه آیا بحث برگزاری جام باشگاه های جهان 
بسته شده است؟، اظهار داشت: هنوز کاملا 
بسته نشده، موضوع اصلی زمان برگزاری این 
و  پرترافیکی داریم  رقابت  هاست چون سال 
اینکه کشتی گیران درجه یک در اختیار باشگاه 
رئیس  با  دیگری  نشست  باید  بگیرند.  قرار 
کنیم. وی درباره اینکه بعد  فدراسیون برگزار 
از عدم عقد قرارداد جدید از سوی گروه ملی 
فولاد با کشتی گیران استخدامی، آیا این تیم در 
رقابت های فصل آینده لیگ برتر فرنگی شرکت 
خواهد کرد؟، گفت: هنوز برای لیگ برتر فراخوان 
نزدیم که ببینیم می آیند یا نه. مطمئنا زمان بندی 
و تقویم لیگ را بدهیم، این مسئله هم مشخص 

خواهد شد. . 

درخشش ستاره های شهرداری 
گرگان در بسکتبال آسیا

ایسنا: دو ستاره تیم بسکتبال شهرداری گرگان 
این شانس را دارند که عنوان بهترین بازیکن در 
دو بخش امتیاز آوری و ریباند مسابقات غرب 
آسیا را کسب کنند. تیم بسکتبال شهرداری گرگان 
ایران، در حالی صعود خود به مرحله نیمه نهایی 
مسابقات سوپر لیگ غرب آسیا را قطعی کرده 
است که دو بازیکن این تیم شانس دارند که به 
کتور مهم دست  عنوان بهترین بازیکن در دو فا
یابند. در حال حاضر »ویل چری« گارد آمریکایی 
، در رده بندی امتیاز  این تیم با کسب ۸۹ امتیاز
آورترین بازیکنان این رقابت ها جایگاه نخست را به 
خود اختصاص داده و همچنان نیز شانس این را 
دارد که رکورد خود را بهبود بخشیده و این عنوان را 
ازآن خود کند. همچنین ارسلان کاظمی، کاپیتان 
و بازیکن پست ۴ تیم شهرداری گرگان نیز در 
بخش بهترین ریباندر این مسابقات، با ثبت آمار 
درخشان ۵۴ ریباند در ۴ بازی، جایگاه نخست 
این رده بندی را به خود اختصاص داده و مدعی 

اصلی برای کسب این عنوان است.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
فارس: تیم فوتبال نساجی پس از یک اردوی ۱۲ روزه در آنتالیا، 
گردان لوکاس آلکاراس  سه شنبه شب گذشته به کشور برگشت. شا
که در این اردو ۲ بازی تدارکاتی را مقابل تیم های ویسلا لهستان 
و فاستاو زلین چک برگزار کردند، ۲ بازی تدارکاتی دیگر را نیز در 
برنامه خود دارند. براساس برنامه ریزی انجام شده، نساجی روز 
جمعه در تهران به مصاف استقلال می رود و سپس روز شنبه نیز 
بازی تدارکاتی دیگری را مقابل شمس آذر قزوین برگزار خواهد کرد 
تا با کسب آمادگی بیشتر در بازی جام حذفی )بیستم بهمن( به 

ک برود.  مصاف آلومینیوم ارا

بیــنالمــلل
جام ملت های 2024

  دیدار حساس و دیدنی تیم های ملی عربستان و کره جنوبی 
در مرحله یک هشتم نهایی رقابت های جام ملت های آسیا، با 
گردان کلینزمن در ضربات پنالتی به پایان رسید. با این  پیروزی شا
شکست، حسرت عربستان برای صعود به دور یک چهارم نهایی 
که سعودی ها در چهار  جام ملت های آسیا هفده ساله شد، چرا
کام بوده اند.  دوره اخیر این پیکارها، در رسیدن به این مرحله نا
آخرین پیروزی عربستان در مرحله حذفی جام ملت های آسیا به 
دیدار نیمه نهایی سال ۲۰۰۷ بازمی گردد که این تیم با نتیجه سه بر 
دو از سد ژاپن گذشت، اما در مسابقه فینال مقابل عراق، با یک 

گل تن به شکست داد. 
  یاسر المسحل، رئیس فدراسیون فوتبال عربستان، اعلام 
کرد که خروج مانچینی از زمین مسابقه قبل از پایان ضربات پنالتی 
که با برتری ۴ بر ۲ کره جنوبی در مرحله یک هشتم نهایی آسیا 

به پایان رسید، رفتار کاملا غیر قابل قبول، بود. 
المسحل پس از پایان مسابقه در مصاحبه ای با 
تلویزیون ورزشی ESC که مسابقات مسابقات را 
پخش می کند، گفت: خروج مربی کاملا غیرقابل 
قبول است و ما با او صحبت خواهیم کرد که 

چرا این اتفاق افتاده است. حق توضیح 
دیدگاه را برایش قائل هستیم و پس از آن 

تصمیم خواهیم گرفت 
اقدام  بهترین  که 
نظر  از  چیست... 

فنی، ما از عملکردی 
که او ارائه کرد راضی هستیم. 

امیدوارم اوسمار برخلاف انتظارات 
عمل کند 

اوسمار به عنوان سرمربی جدید پرسپولیس انتخاب شده 
و با این انتخاب، سیل انتقادات پیشکسوتان و هواداران روانه 
مدیریت باشگاه شده، است. می گویند، چون اوسمار دستیار 
اول یحیی گل محمدی بوده با توجه به مشکلات مالی که باشگاه 
دارد بهترین انتخاب بوده است. من معتقدم او حتی نتوانست 
گر دستیار خوبی  دستیار خوبی برای گل محمدی باشد، چون ا
بود و راهنمایی او گره گشا می شد که گل محمدی تصمیم به 
استعفا و جدایی نمی گرفت. چرا تا نوبت به پرسپولیس می رسد 
بدهی های قبلی و مشکلات مالی سر تا پای باشگاه را می گیرد 
گر می خواستند  و اجازه نفس کشیدن را به تیم نمی دهد؟ ا
صرفه جویی کنند هم دست روی یکی از پیشکسوتانی که بالاترین 
مدارک مربیگری را دارد می گذاشتند. یا اینکه با تهیه منابع مالی 
سراغ سرمربی رزومه دار خارجی می رفتند نه اینکه دست روی 
شخصی بگذارند که کارنامه او گویای قدرت مربیگری اش است. 
بحث استعفا از هیات مدیره هم مطرح شده و در تلاش هستند 
تا آنهایی که استعفا کردند بمانند. رضا درویش برای باشگاه 
زحمت کشیده ولی باید جایگاه پرسپولیس را در همه حال در 
نظر بگیرد. من شنیدم حسین عبدی قبول نکرده به پرسپولیس 
بیاید و گفته بیایم دستیار چه کسی شوم؟ حق هم دارد، سرمربی 
بین المللی بوده و تیم ملی نوجوانان را به جام جهانی برد، بازی 
مقابل برزیل هم برنده شد. سپردن سرمربیگری تیم به اوسمار از 
یک بابت خوب است، چون از تیم شناخت دارد ولی ۹۹۹ تا عیب 
دارد. یکی از معایب اینکه چه ربطی به بازیکنان دارد تا او را تأیید 
کنند. چند بازیکن تیم حق نداشتند در مورد انتخاب اوسمار 
نظر بدهند. آنها با باشگاه قرارداد دارند و باید به صورت حرفه ای 
در خدمت تیم باشند. مدیریت باشگاه باید آنقدر قوی باشد که 
بازیکن اجازه دخالت در امر سرمربیگری را ندهد. چنین اتفاقاتی 
زیبنده تیم و باشگاه بزرگ پرسپولیس نیست. هر شخصی 
که هیات مدیره به عنوان سرمربی انتخاب می کند، بازیکنان 
موظف هستند تا از او اطاعت کنند. هواداران نتیجه می خواهند 
و بازیکنان هم باید برای کسب نتیجه زیر نظر سرمربی تلاش 
کنند. مسلماانتخاب اوسمار که رزومه قابل دفاعی ندارد با انتقاد 
هواداران و پیشکسوتان مواجه شده، ولی بازیکنانی که خواستار 
ماندن او شدند نگران موقعیت خود در تیم بودند. خیلی عجیب 
بود که بعد از جدایی گل محمدی خبری از سید جلال نشد تا 
اینکه به اردوی تیم در امارات اضافه شد. او کاپیتان تیم بوده، 
بازیکن با ارزش و زحمتکشی بود که در قهرمانی های تیم نقش 
داشت. حالا قرار شده به عنوان مدیر فنی به تیم بازگردد در 
حالی که به نظرم زود است و او نیاز به زمان دارد تا روی نیمکت 
گر مدرک A مربیگری  صاحب تجربه شود بعد مدیر فنی شود. ا
را داشت، جانشین گل محمدی می شد و چند پیشکسوت 
هم به عنوان دستیار به تیم می آورد. چون سید جلال در میان 
هواداران محبوبیت دارد گزینه بهتری از اوسمار بود ولی به نظرم 
زود است مدیرفنی تیم شود. اوسمار وقتی می بیند چند بازیکن 
ملی پوش تیم نیستند و برخی مهره های اصلی هم در شرایط 
بازی قرار ندارند، یک بازی درون تیمی می گذاشت. نیازی نبود 
بازی دوستانه با الاهلی امارات برگزار می کرد تا تیم ۵ بر صفر بازنده 
شود. مشکل بزرگ اینجاست که سرمربی برزیلی نمی داند چه تیم 
و چه گهر گران بهایی دستش است. زمانی وینگو بگوویچ، چون 
فولاد خوزستان را قهرمان لیگ برتر کرده بود، سرمربی پرسپولیس 
شد و تیم هم برد های پرگلی می آورد از جمله پیروزی ۸ بر ۲ مقابل 
پگاه گیلآنکه علی دایی ۴ گل تیم برای پرسپولیس زد ولی تا آخر 
فصل دوام نیاورد، چون خط دفاعی پرسپولیس شکننده بود. 
الان هم اوسمار سرمربی تیمی شده که خط دفاعی مستحکمی 
ندارد. امیدوارم اوسمار برخلاف انتظارات عمل کند و نتایجی 

بگیرد که باعث شادی هواداران شود. 

مرتضیفنونیزاده
کارشناسفوتبال

فریده شجاعی: استقلال مطالبات پورحیدری را نداد

خسروی وفا: انتظار از کشتی، تکواندو و وزنه برداری در المپیک بالاست

پیشکسوت ورزش زنان گفت: ما از باشگاه 
دریافت  را  پورحیدری  مطالبات  استقلال 
نکردیم و دیگر هم در مورد آن صحبت نمی کنم. 
فریده شجاعی در حاشیه مراسم تجلیل از زنان 
تاثیرگذار در ورزش در جمع خبرنگاران بیان 
کرد: آقای خسروی وفا از ورزش زنان حمایت 
 IOC می کند و برابری جنسیتی که از سوی
تکلیف شده، دارد اجرا می شود و روز به روز 
موفقیت زنان را می بینم. زنان پتانسیل بالایی 
دارند و آینده از آن آنها است. او ادامه داد: بیش 
از ۵۵ سال است در خدمت ورزش هستم، واقعا 

می بینم روز به روز نگاه و نگرش به ورزش زنان 
بیشتر می شود. حتی والدین ترغیب شده اند 
تا فرزندان خود را به سمت ورزش بیاورند و از 
آلودگی های اجتماعی دور شوند. نوه خودم 
۱۱ ساله است که بسکتبال بازی می کند و من 
بسیار خوشحالم اوقات فراغتش را با ورزش 
پر می کند. دختران جوان باید ورزش کنند و 
باید آنها را تشویق کرد. کمیته ملی المپیک و 
وزارت ورزش رسالتی را برعهده دارند تا جوانان 
را حمایت کنند و به سمت ورزش سوق دهند. 
شجاعی در مورد مطالبات همسرش مرحوم 

منصور پورحیدری از باشگاه استقلال تصریح 
کرد: اصلا بهتر است در این مورد صحبت نکنم. 
منصور و خانواده اش برای ورزش این مرز و بوم 
گر در  زحمت کشیده اند اما دریافتی نداشتند. ا
مورد مطالبات صحبت کنم، تمام زحماتمان 
به هدر می رود. ترجیح می دهم دیگر هیچ 
چیزی نگویم و دیگر به آن فکر نمی کنم. ما 
مطالبات را دریافت نکردیم و دیگر هم در 
مورد آن صحبت نمی کنم. او در مورد تیم ملی 
فوتبال گفت: سال ۱۹۹۸ که منصور سرمربی 
تیم ملی بود قهرمان بازی های آسیایی شدیم. 

البته یک بار دیگر پس از آن هم عنوان قهرمانی 
را به دست آوردیم. با مربیان خارجی تیم  
خوبی داشتیم اما موفق نبودیم. امسال بسیار 
خوشحالم که آقای قلعه نویی هدایت تیم را بر 
عهده گرفت و از لحاظ فنی و رهبری می تواند 
تیم ملی را قهرمان کند. سال ها از این جام 
محروم هستیم و امیدوارم امسال این اتفاق 
خ دهد. توانمندی آقای قلعه نویی را به  ر
وضوح دیدم و هر تیمی رفته تاثیرگذار بود و 
پتانسیل این را دارد که قهرمانی را به مردم ایران 

هدیه دهد. 

کمیته ملی  رئیس  محمود خسروی وفا 
المپیک با حضور در فدراسیون تکواندو با 
رئیس، دبیرکل و اعضای کادر فنی تیم های 

ملی دیدار و گفت وگو کرد. 
   جلسه 

کمیته ملی   محمود خسروی وفا رئیس 
کمیته  مسئولان  دیگر  همراه  به  المپیک 
المپیک با حضور در فدراسیون تکواندو در 
جلسه ای با هادی ساعی رئیس فدراسیون 
کادر فنی تیم های ملی  تکواندو و اعضای 
تیم ملی شرکت کرد. در این جلسه که فیلمی از 
فعالیت های فدراسیون نیز به نمایش درآمد، 
پیرامون مسائل مختلف تیم ملی در مسیر 

المپیک ۲۰۲۴ پاریس بحث و بررسی شد. 
   کارشناس 

در ابتدای این جلسه خسروی وفا اظهار 
کرد: هادی ساعی المپین است، کارشناس و 
مدیر هم است و با ورزشی که در آن مدیریت 
می کند به خوبی آشناست. ما موظف هستیم 
هر کاری که لازم باشد برای موفقیت تیم های 
که  ورزشی خود انجام دهیم. ما آمده ایم 
کنیم  کمک  را شنیده و  صحبت های شما 
گر هم خدای  تیم ملی تکواندو نتیجه بگیرد، ا

دست  نگرفت،  صورت  اتفاق  این  نکرده 
تقدیر است و کاری نمی توان کرد. وی افزود: 
کادر  فدراسیون،  ما،  دست  کار  از  بخشی 
فنی و ورزشکار است، بخشی از کار دست ما 
نیست، دست هیچکس دیگری نیست، روز 
مسابقه باید روز ورزشکار باشد، یک وظیفه 
که مربوط به قبل از مسابقات بر  ما داریم 
می گردد که ازدو سال قبل از آن آغاز و تا روز 
مسابقه ادامه دارد و مربوط می شود به برنامه 
گر  ا ریزی، تمرین، پشتیبانی، حمایت و… 
خوب کار کرده باشیم که قاعدتاباید به نتیجه 
برسد. البته این هم ضمآنتی نیست، زیبایی 
ورزش به همین غیر قابل پیش بینی بودن آن 
گر نتیجه ای  است. نوع نگاه ما این نیست که ا
حاصل نشد، توپ را تو زمین دیگری انداخته 
به دنبال مقصر باشیم. همه فدراسیون ها، 
مدیران، مربیان و ورزشکاران متعهد هستند 

و برای کسب موفقیت تلاش می کنند. 
   سهمیه 

کمیته ملی المپیک با بیان اینکه  رئیس 
را  خود  خاص  سختی های  سهمیه  کسب 
دارد اظهار کرد: شما برای سفر به انگلیس 
و حضور در مسابقات گرندپری که اهمیت 

مشکلاتی  چه  با  داشت،  فوق العاده ای 
مواجه شدید و در نهایت هم ویزا به موقع 
مجوز  به  رسیدن  همین  واقع  در  نرسید. 
حضور در المپیک که به این سادگی نیست 
خود یک افتخار بزرگ است. در کل انتظار 
از فدراسیون های مانند تکواندو، کشتی و 
وزنه برداری به صورت طبیعی بالاست. همین 
انتظار باعث بروز استرس و فشار به مدیریت 
فدراسیون، کادر فنی و ورزشکار می شود که 
باید تلاش کنیم آن را تا حد زیادی کاهش 
دهیم. این موضوع باید مدیریت شود تا فشار 

غیر معقول کاهش پیدا کند. 
   پاسخگویی

خسروی وفا ادامه داد: ما باید پاسخگوی 
نتایج تیم ملی باشیم که یقیناهم هستیم. 
به فدراسیون تکواندو آمدیم تا صحبت 
مسئولان فدراسیون و کادر فنی را شنیده 

گر دغدغه ای باشد را برای رفع آن  و ا
تلاش کنیم. ما بیشتر شنونده هستیم. 
کار می کنیم  در تکواندو با دو نفری 
که خود خبره کار هستند. هم هادی 
کارهای  رحیمی  اصغر  هم  و  ساعی 

کاروان های  در  اجرایی  و  مدیریتی 

ورزشی انجام داده و از این لحاظ مشکلی 
در تکواندو نخواهیم داشت. نمی خواهیم 
کاروان بزرگی به پاریس ببریم و قطعادر کنار 
ورزشکاران کادر اجرایی محدودی خواهیم 

داشت. 

۲ مربی پیشین تیم ملی کشتی فرنگی به دلیل 
ایجاد درگیری در رقابت های کشتی فرنگی قهرمانی 
کشور در کمیته انضباطی فدراسیون کشتی حاضر 
شدند. به گزارش ایسنا، در جریان رقابت های 
کشور به عنوان مرحله  کشتی فرنگی قهرمانی 
نخست انتخابی تیم ملی کشتی فرنگی در قم، 
درگیری های زیادی از سوی برخی کشتی گیران، 
گران حاضر در سالن به علت  مربیان و حتی تماشا
اشتباه در داوری ها صورت گرفت. در جریان این 
درگیری ها که به فحاشی نیز کشیده شد، عادل 

بالی تبار و داود گیل نیرنگ مربیان سابق تیم ملی 
کشتی فرنگی، که به عنوان مربیان تیم مازندران 
در این رقابت ها حضور داشتند انتقادات تندی 
را علیه داوران و کادر فنی تیم ملی کشتی فرنگی 
که به عنوان کمیته فنی در این رقابت ها حاضر 
ح کردند و صحنه های تاسف آوری  بودند، مطر
را رقم زدند. در پی این اتفاق و گزارش سرپرست 
مسابقات، داود گیل نیرنگ و عادل بالی تبار به 
کمیته انضباطی فدراسیون کشتی فراخوانده شدند 
و بنابر اعلام رئیس کمیته انضباطی فدراسیون 

کشتی به آنها تفهیم اتهام صورت گرفت. اعضای 
کمیته انضباطی فدراسیون کشتی که از قضات 
دادگستری تشکیل شده اند، موارد اتهامی علیه 
این افراد و همچنین برخی دیگر از کشتی گیران 
را بر اساس گزارش سرپرست مسابقات و تصاویر 
ویدئویی مطرح کردند و قرار شد این افراد ظرف ۱۰ 
روز مستندات خود را به کمیته انضباطی ارائه کنند 
تا در نهایت آرای کمیته انضباطی فدراسیون کشتی 
در خصوص متخلفان رقابت های کشتی فرنگی 

قهرمانی کشور در قم اعلام شود.

احضار ۲ مربی 
 پیشین تیم ملی 
به کمیته 
انضباطی کشتی


